

## Västsvenska Dartförbundets årsmöte 2020-06-14

**Närvarande:** Ulrika Hellström Olsson (Ordf.) Jeanette Sundvall (kassör), Sussi Lilja (sekr.), Monica Spännar (TSK), Christer Gellerman (V.Ordf.), Kent Olsson, Camilla Rehlund (SvDF), Jimmie Backberg, Hans Friberg, Jonas Bengtsson, Petra Göbel, Magnus Nordström, Mats Naversjö, Linda Naversjö (Orf. Valb.), Evis Furuskog, Thomas Nestling (Valb.) Janne Hedström (SvDF)

### **1. Mötets öppnande**

Ulrika hälsade oss välkomna till VDF:s första virtuella årsmöte någonsin.

### **2. Val av ordförande för mötet**

Ulrika

### **3. Val av mötets sekreterare**

Sussi

### **4. Val av justerare tillika rösträknare**

Crister Gellerman och Petra Göbel.

### **5. Upprop av ombud, fullmaktsgranskning och fastställande av röstlängd**

26+ Madhouse	2 röster inga representanter
Andersbergs Idrottsklubb	1 röst inga representanter
Bollebygd Dartklubb	1 röst inga representanter
Dartklubben Only Metals	1 röst inga representanter
<b>Dartmoor Dart Club</b>	<b>2 röster 2 representanter, Petra och Magnus</b>
<b>Doris Dart Club</b>	<b>2 röster 2 representanter, Evis och Jonas</b>
<b>Joker Dart Club</b>	<b>3 röster 1 representant, Kent</b>
Karhu IF	1 röst inga representanter
Klubb Gungner Dart Society	2 röster inga representanter
<b>Kungsbacka Dartklubb</b>	<b>3 röster 1 representant, Jimmie</b>
<b>Sola Dart Club</b>	<b>2 röster 1 representant, Thomas</b>
The Dart Club	1 röst inga representanter
Varpaklubben Kulan	1 röst inga representanter
Warberg Dart Club	2 röster inga representanter
<b>West Coast Dart Club</b>	<b>3 röster 3 representanter, Hans, Mats och Linda</b>

### **6. Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställdes

### **7. Fråga om mötets behörighet**

Ja, Alla föreningar har fått mejl med inbjudan, mötet har utlysts på VDF:s sida på Idrott On Line samt på VDF:s Facebook sida

### **8. Verksamhetsberättelse**

Ulrika la upp bild av Verksamhetsberättelsen samtidigt som hon i stora drag berättade om den. Bifall

### **9. Förvaltningsberättelse**

Ulrika la upp Förvaltningsberättelsen, Jeanette redovisade. Bifall

### **10. Revisorns rapport**

Ulrika la upp Revisorns rapport. Revisorn rekommenderade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.

## **11. Medlemsrevisorns rapport**

Ulrika la upp Medlemsrevisorns rapport. Petra berättade, hon hade inget att anmärka på.

## **12. Ekonomisk rapport**

Ulrika la upp Resultat och Balansrapport i tur och ordning, Jeanette berättade samtidigt om rapporterna. I stora drag går vi back vilket vi räknat med i och med Corona pandemin. Bifall

## **13. Ansvarsfrihet för gamla styrelsen**

Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.

## **14. Behandling av verksamhetsplan, förslag, motioner och budget för innevarande/kommande verksamhetsår.**

### **A. Verksamhetsplan**

Ulrika la upp Verksamhetsplanen för säsongen 20/21. Bifall

### **B. Styrelsens förslag**

Inget nu

### **C. Budget**

Ulrika la upp och Jeanette redovisade. Även här kommer vi att gå back 12 000 kr. Bifall

### **D. Inkomna motioner/motioner från VDF**

Ändring av § 6 Verksamhets- och räkenskapsår samt arbetsår. Bifall

Ändring av § 10 första stycket. Bifall

Ändring av § 11 andra stycket. Bifall

Rättning av VDF Stadgar- kosmetiska. Bifall

## **15. Val av ny styrelse**

### **A. Ordförande 1 år**

Omval av Ulrika Hellström Olsson

### **B. 1st kassör på 2 år**

Omval av Jeanette Sundvall

### **C. 2st ledamöter på 1 år**

Omval av Johan Määttä och Tim Gustafsson

### **D. 1st Ledamot 2 år**

Omval av Monica Spännar

### **E. 2st suppleanter på 1 år**

Omval av Anders Ragnar och Eva Niklasson

## **16. Val av ekonomisk revisor på 1 år**

Omval av Kia Hildingsson

## **17. Val av medlemsrevisor på 1 år**

Nyval av Jonas Bengtsson

## **18. Val av valberedning**

### **A. Ordförande valberedningen på 1 år**

Omval av Linda Naversjö

### **B. Ledamot valberedningen på 1 år**

Omval av Thomas Nestling

## **19. Hedersmedlemmar**

Inga Föreslagna

## **20. Utse personer till speciella uppdrag**

### **A. Team Maneger Sweden Cup**

Styrelsen

## **B. Lagkaptener 2st Sweden Cup**

Evis och Johan Furuskog

## **C. Junioransvarig**

Nathalie Spännar Nestling

### **21. Fastställande av avgifter (klubb, licens, arvoden och övergångar)**

Föreningsavgift 1300kr. (Minus 100kr. för varje medlem under 10 ner till 3)

Ny förening 700kr

Licens 650kr

Junior licens 150kr

Övergång 200kr (den fria övergångsmånaden finns inte längre)

Ordförande och Kassör 2000kr

Sekreterare och ledamöter 1000kr

+ licensen betald

+ rese/bensinersättning.

### **22. Beslut om firmatecknare för kommande säsong**

Ordförande och kassör var för sig. Kontantuttag över 5000kr sker två i förening

### **23. Tävlingar**

Monica berättar att DM är planerat till den: 8–9 Maj.

Folkhälsomyndighetens råd ska följas, eventuellt behöver tävlingarna läggas under 2 dagar och med flera grupper utan publik

### **24. Övriga frågor**

Petra undrade över priserna i Gbgs serierna.

Monica kommer att kontakta de lag det gäller för att komma överens om när de ska överlämnas, de skulle egentligen gjords i dag på årsmötet men det går ju inte nu när det är ett digitalt möte.

Camilla undrade hur vi gör nu när räkenskapsåret ska ändras, blir det ett förlängt eller förkortat räkenskaps år.

Jeanette meddelar att det blir ett förkortat, Maj-December.

### **25. Mötets avslutas**

Ulrika tackade oss för vårt deltagande och förklarade mötet som avslutat.

Även Camilla tackade för att hon och Janne från SvDF fick vara med.

Sekreterare:

\_\_\_\_\_  
Sussi Lilja

Justerare:

\_\_\_\_\_  
Christer Gellerman

och

\_\_\_\_\_  
Petra Göbel